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Pedagogická komise se zabývala otázkami týkajícími se tzv. systému převodu volných 
kreditových poukázek. K této věci podává následující vyjádření: 
 
„Pedagogická komise doporučuje, aby byly studijní a zkušební řády VŠE změněny tak, aby 
problematiku převodu poukázek jednoznačně upravovaly. V tomto smyslu ostatně již podala 
návrh změn studijních řádů grémiu pedagogických proděkanů. 
Na hodnocení systému převodu volných poukázek (z pedagogického hlediska) se 
pedagogická komise jednoznačně neshodla.“ 


